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                                       vagyok, másodéves

pszichológia alapszakos hallgató.

Tanulmányaimat 2023-ban kezdtem meg az

ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Karán, ahol

már az első évtől aktívan bekapcsolódtam a kar

közösségi életébe. A Hallgatói

Önkormányzatban a munkámat 2024-ben

kezdtem meg a Diákjóléti Bizottság tagjaként,

mint Esélyegyenlőségi referens.

A 2025-ös választáson programommal az elnöki

tisztségért szeretnék indulni.

TAPASZTALATOK

ELNÖKJELÖLT

Mindig is inspirált a közösségekben való aktív részvétel, ezért a PPK-ra való felvételemet
követően elhatároztam, hogy egyetemi éveimet nemcsak tanulmányi, hanem közösségi
szinten is tartalmasan szeretném megélni. A Gólyatábor és a Gólyahét megismertette velem az
Animátori Kört, amelyhez a céjaik és az összetartó közösség miatt elsőévesként csatlakoztam. 

Az Animátori Körben végzett munkám kiváló lehetőséget nyújtott számomra, hogy tovább
fejlesszem meglévő készségeimet, és új kompetenciákat sajátítsak el a közösségben való aktív
részvétel révén. Az elmúlt két év során számos szervezői feladatban vettem részt, valamint
csoportvezetőként is kipróbálhattam magam. Kiemelkedő élményként tekintek a 2024-es
Gólyahét Városismereti Napjának megszervezésére, ahol első kézből tapasztalhattam meg,
milyen jelentősége van a hatékony csapatmunkának és a közös célok mentén történő
együttműködésnek. Ez rávilágított arra is, mennyire fontos olyan kompetenciák fejlesztése,
amelyek támogatják a közösségi élmények megteremtését, és hozzájárulnak a hallgatói
közösség kohéziójához. Hiszem, hogy a jól szervezett, értékteremtő programok nem csupán
élményt nyújtanak, hanem segítik a gólyák beilleszkedését, valamint megismertetik velük az
egyetemi élet lehetőségeit és sokszínűségét.

A Hallgatói Önkormányzatban a munkámat 2024-ben kezdtem meg a Diákjóléti Bizottságban,
mint Esélyegyenlőségi referens. Ebben a pozícióban a legfőbb feladataim közé az
adománygyűjtések, illetve a Mindenki Segít Napok szervezése tartozik. Ez utóbbi különösen
fontos számomra, hiszen lehetőséget teremt arra, hogy a hallgatók megismerkedjenek az
önkéntesség világával, kipróbálják magukat benne, és beleláthatnak különböző civil és
jótékonysági szervezetek működésébe is. 
A Bizottság tagjaként belelátást szereztem a pályázati rendszerek felépítésébe és működésébe
is, illetve szintén részt vettem a rendszeres szociális és alaptámogatás bírálásában.
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Két évig a HÖOK Diaszpóra Mentorprogram mentoraként is tevékenykedtem, ahol volt
lehetőségem egy demokratikusan működő csapat tagjaként dolgozni. A program által
rengeteg hasznos tudásra és tapasztalatra tettem szert. Mentorként a legfőbb célom a külföldi
hallgatók életének megkönnyítése, illetve egy megértő és befogadó közeg kialakítása volt. A
rendszeres szociális és kulturális programok szervezése mellett a hallgatókkal közvetlen és
barátságos kapcsolatot sikerült kialakítanom, ami azon kívül, hogy nagy örömmel tölt el, sokat
adott hozzám. A hallgatók támogatásán kívül a mentorcsapattal kiemelten fontosnak tartottuk
magunk és a program fejlesztését, ezért különösen nagy hangsúlyt fektettünk az egymásnak
való visszajelzésre, és a munkánkra való reflektálásra, ezzel is erősítve a mentorálás
hatékonyságát. A megszerzett tapasztalatokat elnökként is szeretném hasznosítani, és
továbbra is nyitottnak maradni a fejlődésre.

ÁLTALÁNOS CÉLKITŰZÉSEK

Megválasztásom esetén szeretném továbbvinni a HÖK jelenlegi működésének alapvető
elemeit, hiszen úgy gondolom, hogy ezek biztosítják azt a stabil és jól működő keretet, amelyre
a Hallgatói Önkormányzat mindennapi munkája épül. Ugyanakkor fontosnak tartom, hogy
nyitottak legyünk a változtatásra, és törekedjünk arra, hogy a hallgatói igényekhez,
visszajelzésekhez és a mindennapi működés során felmerülő új kihívásokhoz igazodva
folyamatosan fejlesszük a szervezetet.

Ezen célok eléréséhez nélkülözhetetlen a bizottságokkal való szoros együttműködés.

A Kommunikációs Bizottsággal együttműködve szeretném ha részletesebben tájékoztatnánk
a hallgatókat a szervezet felépítéséről és tevékenységéről. Nagy hangsúlyt szeretnék fektetni
arra, hogy világosan kommunikáljunk arról, hogy mely kérdésükkel kihez fordulhatnak. Ennek
érdekében szeretnék egy átlátható és közérthető tájékoztatót létrehozni, amely segíti a
hallgatókat abban, hogy gyorsan és egyszerűen megtalálják a megfelelő kapcsolattartót
ügyeikkel kapcsolatban.

A Tanulmányi Bizottsággal való közös munka során fontosnak tartom, hogy a tanulmányokat
érintő információk pontosan, érthetően és időben eljussanak minden hallgatóhoz. Célom egy
olyan átlátható és megbízható kommunikációs rendszer kialakítása, amely naprakész
információkkal segíti a hallgatókat a tanulmányi ügyekben való eligazodásban.

A Diákjóléti Bizottsággal közösen szeretném újragondolni a jelenlegi pályázati rendszert
annak érdekében, hogy az jobban alkalmazkodjon a hallgatók valós igényeihez, és támogassa
őket a mindennapokban.

A Külügyi Bizottsággal együttműködve törekednék arra, hogy továbbra is kiemelt figyelmet
fordítsunk a nemzetközi hallgatók integrációjának elősegítésére, valamint arra, hogy megfelelő
képviseletet kapjanak a kari közösségben.

A Gazdasági Bizottsággal közösen szeretném a rendelkezésre álló forrásokat minél
hatékonyabban felhasználni. Emellett törekednék arra is, hogy új szponzorációs lehetőségeket
vonjunk be, és egy olyan kapcsolatrendszert építsünk, amely nemcsak a HÖK mozgásterét
bővíti, hanem a hallgatók számára is kézzelfogható előnyöket biztosít.

A Rendezvényszervező Bizottsággal együttműködve célom, hogy a korábbi sikeres
programokat továbbvigyük, miközben innovatív, új eseményekkel is bővítjük a kínálatot,
amelyek még több hallgatót tudnak megszólítani és bevonni a kari közösségi életbe.
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VÉLEMÉNYNYILVÁNÍTÁS, VISSZAJELZÉS

Célom, hogy minél több felületet és lehetőséget biztosítsunk arra, hogy a hallgatók megosszák
velünk gondolataikat, észrevételeiket vagy akár problémáikat. Különösen fontosnak tartom,
hogy a hallgatók érezzék, hogy valóban kíváncsiak vagyunk véleményükre, tapasztalataikra és
visszajelzéseikre, és ezek jelentős mértékben hozzájárulnak a HÖK munkájának
eredményességéhez. 

A tavalyi évben bevezetésre került anonim visszajelző formot szeretném fenntartani, fejleszteni
és tovább népszerűsíteni, hiszen szuper lehetőséget biztosít a szabad és őszinte
véleménynyilvánításnak. Ezen visszajelzések segítik a problémák felismerését, és az igények
pontosabb megismerését, melyek segítenek rámutatni azokra a dolgokra amelyekkel a HÖK-
nek szintén foglalkoznia érdemes.

Emellett fontosnak tartom, hogy személyesen is megoszthassák velünk gondolataikat, és
lehetőséget biztosítsunk közvetlen párbeszédre is. Ennek egyik alapvető eszköze a fogadóóra,
amely személyes formában teszi lehetővé, hogy a hallgatók kérdéseket tegyenek fel. Célom,
hogy a fogadóórák ne csupán formálisan meghirdetett alkalmak legyenek, hanem valóban
betöltsék eredeti funkciójukat, és a hallgatók és a HÖK-ös tisztségviselők között közvetlen
kapcsolat alakuljon ki. Annak érdekében, hogy ösztönözzük a hallgatókat a
véleménynyilvánításra, szeretném erősíteni a fogadóórákról való kommunikációt a közösségi
média felületeinken.

INTEGRÁCIÓ

Az elmúlt évek tapasztalatai alapján fontosnak tartom, hogy a Hallgatói Önkormányzat
nagyobb figyelmet fordítson azokra a hallgatókra is, akik nem csatlakoznak öntevékeny
körökhöz. Meggyőződésem, hogy számukra is szükség van olyan támogató mentorálásra,
amely elősegíti a beilleszkedésüket az egyetemi életbe.

Tervezem, hogy a Tanulmányi Bizottsággal és a Minűségügyi Irodával együttműködve
elindítsunk egy mentorálási programot, amelynek keretében az elsőéves hallgatók
kiscsoportokban kerülnek egy-egy felsőbbéveshez, akik mentorként segítik őket. A program
célja, hogy személyes és közvetlen segítséget nyújtson a gólyáknak az egyetemkezdéssel járó
kihívásokban. A mentorok saját tapasztalataikra építve tudják támogatni a gólyákat
tanulmányi kérdésekben, mint a tárgyfelvétel, vizsgajelentkezés, vagy egyéb felmerülő
problémák. 

Emellett kiemelt szerepet kap a közösségi életbe való bevonás is, hiszen az egyetemkezdés
nem csupán az oktatási rendszerhez való alkalmazkodást, hanem egy új közösségbe való
beilleszkedést is jelenti. Hosszú távú célom, hogy a mentorálási programot továbbfejlesszük,
finomítsuk, és minél több hallgató számára elérhetővé tegyük. Szeretném, ha ez a
kezdeményezés valóban hatékony segítséget nyújtana abban, hogy az elsőéves hallgatók
könnyebben eligazodjanak az egyetemi rendszerben, biztonságosabban mozogjanak a
tanulmányi ügyek terén, és otthonosabban érezzék magukat a PPK közösségében.
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EGYÜTTMŰKÖDÉS

A munkánk hatékonysága érdekében elengedhetetlen, hogy naprakészek maradjunk és
folyamatosan fejlődjünk. Megválasztásom esetén ezért kiemelten fontosnak tartom, hogy
továbbra is aktívan részt vegyünk a Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciája (HÖOK)
és az ELTE Hallgatói Önkormányzata (EHÖK) által szervezett vezetőképzőkön. Ezek a képzések
nemcsak szakmai fejlődést biztosítanak, hanem lehetőséget adnak a tapasztalatcserére és
kapcsolatok építésére is.

Szeretném folytatni a már jól működő közös projekteket, és nyitott vagyok új együttműködési
lehetőségekre is mind PPK-s és ELTE-s egyetemi szervezetekkel. Emellett célom a többi
részönkormányzattal való együttműködés elmélyítése. 

Kiemelten fontosnak tartom, hogy a jövőben is fenntartsuk a közvetlen és együttműködésen
alapuló kapcsolatot a kari és dékáni vezetéssel, a Tanulmányi Hivatallal, a Kommunikációs
Irodával, valamint az egyes Intézetekkel. Hiszem, hogy egymás munkáját támogatva
eredményesen teremthetünk a hallgatóknak megfelelő légkört az egyetemen.

E l n ö k j e l ö l t



                                                          vagyok, másodéves
pszichológia alapszakos hallgató az ELTE PPK-n, ahol
tanulmányaimat 2023-ban kezdtem meg. 2024-ben
csatlakoztam a Hallgatói Önkormányzathoz, ahol az
Ellenőrző Bizottság tagjaként tevékenykedem. E
tisztségem révén betekintést nyertem a különböző
bizottságok munkájába, valamint aktív szerepet
vállaltam az Alapszabály módosításában is. Ennek
köszönhetően nemcsak a PPK, hanem más karok
hallgatói önkormányzatainak, illetve az Egyetemi
Hallgatói Önkormányzat működésébe is mélyebb
rálátást szereztem.
Tanulmányaim első évében elvégeztem az Animátor
képzést, amely lehetőséget biztosított számomra,
hogy aktívan részt vegyek a kari események
szervezésében, valamint betekintést nyerjek az
utánpótlásképzés folyamatába is.
A 2025-ös választásokon az elnökhelyettesi
tisztségért szeretnék indulni.

ÁLTALÁNOS MOTIVÁCIÓK ÉS CÉLOK

ELNÖKHELYETTES
JELÖLT

A Hallgatói Önkormányzat elnökhelyettesi pozíciója alapvetően két fő területre épül: egyrészt
az elnök munkájának támogatására, másrészt a HÖK szervezetének összefogására,
fejlesztésére és az együttműködés hatékonyságának biztosítására. E feladatok sikeres
ellátásához elengedhetetlennek tartom a kar működésének, valamint a HÖK érdekképviseleti
tevékenységének mélyreható ismeretét, továbbá a szoros együttműködést a HÖK elnökével. A
következőkben szeretném részletesen bemutatni, miként kívánok megfelelni e feladatkörnek.

11

ÁTLÁTHATÓSÁG

Kiemelten fontosnak tartom, hogy a teljes hallgatói közösség számára biztosított legyen a
részletes betekintés lehetősége a Hallgatói Önkormányzat működésébe. Emellett
elengedhetetlennek vélem a tájékoztatás széles körű biztosítását azokról a csatornákról és
lehetőségekről, amelyek ezt az átláthatóságot elősegítik. A hallgatók jelentős részéhez ugyanis
jelenleg nem jut el a hír, hogy lehetőségük van tagjává válni az önkormányzat legfőbb
döntéshozó szervének, a Küldöttgyűlésének, ahol véleményt nyilváníthatnak és szavazhatnak a
HÖK működését meghatározó, fontos kérdésekben. Az átláthatóság növelése érdekében
készült elnökségi beszámolókat a gyűlések előtt is nyilvánosságra hozzuk, így az érdeklődők
folyamatosan nyomon követhetik munkánkat, és a gyűlés alkalmával személyesen is feltehetik
kérdéseiket. Ezeknek a beszámolóknak a szerkesztése is az elnökhelyettes feladata, és a
terjesztésüket is  fokozni szeretném, a beszámolók valamennyi platformunkon való
közzétételével.

M o l n á r  Z i l l e  L i l l a
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A Küldöttgyűléshez való csatlakozáson kívül szeretném az ülés jegyzőkönyvét is szélesebb
körben terjeszteni, illetve feladatomnak tűzöm ki, hogy a Küldöttgyűléseket nyitottabbá
tegyük, és ennek hirdetését is tovább fejlesszük.

Az elnöki beszámolókon túl  jó ötletnek tartom a programtervben leírt tervek listává alakítását,
és az egyes alpontok megvalósulásának haladásáról tájékoztatni a Küldöttgyűlést, így is
növelve az átláthatóságot, illetve a Hallgatói Önkormányzat ellenőrizhetőségét.
 A heti rendszerességgel tartott elnökségi ülések jegyzőkönyveit szintén publikáljuk, és ezek a
többi transzparenciát segítő dokumentummal együtt megtalálhatók a Hallgatói
Önkormányzat honlapján, viszont ezeket a dokumentumokat is minél hozzáférhetőbbé
szeretném tenni a hallgatók számára.

Az ELTE Hallgatói Önkormányzatának bizottságain keresztül a részönkormányzat
bizottságainak  lehetősége van az együttműködésre, kapcsolattartásra, az egy bizottságba
tartozók rendszeresen tartanak üléseket, ahol EHÖK szinten megvitathatják az őket érintő
kérdéseket. Az átláthatóság növelése érdekében ezekről az ülésekről is szeretnék
összefoglalókat írni, ezeket terjeszteni platformjainkon, hogy hallgatótársaink ne csak kari,
hanem egyetemi szinten is belelássanak a tisztségviselők munkájába. 

A kitűzött célokat tovább erősítik a hallgatói tisztségviselők rendszeres fogadóórái, amelyeket
minden héten személyesen tartunk a HÖK irodában. A bizottsági tagok egy, míg a bizottsági
elnökök két órában állnak a hallgatótársaik rendelkezésére. A pontos időpontok elérhetők a
Hallgatói Önkormányzat honlapján, emellett a hallgatók e-mailben is bármikor felvehetik
velünk a kapcsolatot. Tapasztalatom szerint ez a rendszer jelenlegi állapotában kihasználatlan,
ezért célom a fogadóórákon való részvétel lehetőségének hirdetése.

A fent említett célok megvalósításához szükség van a Hallgatói Önkormányzat honlapjának
átalakítására, bővítésére. Amellett, hogy a felhasználóbarátabb kialakítást elérjük, célkitűzésem
egyike, hogy az átláthatóság fül tematizálása illetve korszerűsítése megtörténjen. Ennek a
célnak az elérése érdekében tovább szeretném fokozni a Kommunikációs Bizottsággal történő
együttműködést. A Bizottsággal való kommunikáció magasabb szintre emelését a hirdetések
optimalizálásának és a hallgatók hatékonyabb elérésének érdekében is elengedhetetlennek
tartom. 

SZERVEZETFEJLESZTÉS

Az alelnök feladatai között kiemelt szerepet kap a Hallgatói Önkormányzat
szervezetfejlesztése. A szervezet tagjaként fontosnak tartom, hogy a tisztségviselők között
megvalósuljon a munkatársi kapcsolaton túl a baráti kapcsolatépítés is. Erre remek lehetőség
az Összetartások szervezése, amely egy hétvégés csapatépítő. Ez az esemény már az elmúlt
években is megvalósult, én azonban fontosnak tartom, hogy ne csak évente kerüljön
megrendezésre, hanem félévente – így a közös munka elkezdése előtt is összhangot teremtve,
illetve az időközben becsatlakozó tisztségviselőknek is lehetőséget adva az eseményen való
részvételre. 

Az Önkormányzaton belül az egyes Bizottságokon belüli kapcsolatok erősítését is fontosnak
tartom, hiszen ezek az alkalmak remélhetőleg előremozdítják a kommunikációt és
együttműködést –  ezért is szeretném továbbra is támogatni a bizottsági összetartó
eseményeket.
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Ezenkívül kulcsfontosságú célomnak tartom az új tisztségviselők mielőbbi, illetve a lehető
legalaposabb integrációját. Ezt legalább egy évben kétszer tudásmegosztó tréningekkel
tervezem elősegíteni. Ezenkívül a csatlakozó tagoknak egyesével, úgynevezett onboarding
alkalmakat szeretnék tartani, hogy a lehető leggyorsabban el tudják sajátítani a tisztségük
betöltéséhez szükséges tudást. Ezeken az alkalmakon kérdezhetnek az új tisztségviselők,
továbbá szóbeli beszámolóval bizonyíthatják beilleszkedésük sikerességét.

A szervezetfejlesztéssel kapcsolatos célkitűzéseim fontos eleme a Bizottságokon belüli, illetve
az azok közötti munkamegosztás tematizálása, amely elősegíti a keretek optimálisabb
felhasználását. Ehhez kapcsolódóan fontos tervem még egy átláthatóbb és hatékonyabb
felvételi rendszer kialakítása: annak meghatározása, hogy mely tisztségek pályázathoz
kötöttek, illetve melyek a felkéréses alapon elnyerhetőek. Ez fontos ahhoz, hogy mindenki
egyenlő esélyekkel indulhasson, és közben a szükséges rátermettség is számítson.

Ahhoz, hogy a szervezetfejlesztés megvalósuljon, elengedhetetlennek tartom mind a
hallgatok, mind a tisztségviselők visszajelzéseit. Ennek megvalósítására nagyobb hangsúlyt
szeretnék fektetni: népszerűsíteni szeretném  a tavaly elindult anonim visszajelző felületet, ahol
a tanulók megoszthatják kritikáikat, javaslataikat. 

A tisztségviselők visszajelzéseiket egy félévente lebonyolított mini elbeszélgetés alkalmával
oszthatják meg velünk, amelyen részt veszek én, illetve az Elnök is. Ez elengedhetetlen
munkánk fejlesztése szempontjából, és bátorítani szeretném a tisztségviselőket, hogy őszinte
véleményüket fejezzék ki ezeken az alkalmakon.

BELSŐ KOMMUNIKÁCIÓ

Kiemelt célom az Önkormányzaton belüli kommunikáció fejlesztése, nemcsak az Elnökség,
hanem a teljes szervezet szintjén. A heti elnökségi ülések mellett erre kiváló lehetőséget
jelentenek a teljes HÖK-öt érintő fórumok, ahol a bizottsági tagok megoszthatják
meglátásaikat, észrevételeiket, illetve személyesen, közösen kereshetünk megoldást a
felmerülő problémákra. Ezeket a fórumokat igyekszem elősegíteni, hogy minél
hatékonyabban valósulhasson meg a kommunikáció.
Az Elnökség tagjai számára továbbra is kiemelten fontos, hogy minden releváns információ
időben eljusson hozzájuk, ezért a határidők betartását emlékeztetők küldésével is segítem.
Emellett, az igényekhez igazodva lehetőséget biztosítunk a belső iroda lefoglalására bizottsági
ülések, megbeszélések vagy fogadóórák megtartására.

Az elmúlt évekhez képest nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni a Szombathellyel való
együttműködésre, hiszen évről-évre egyre nő az igény a PPK két kampusza közötti kapcsolat
erősítésére. Ezért is napirendre tűzünk egy látogatást Szombathelyre az egész Elnökség
szintjén, amelyet remélhetőleg még idén sikerül megvalósítani.

Elnökhelyettes jelölt



                                     vagyok, másodéves
Pszichológia alapszakos hallgató. Az ELTE
Savariai Egyetemi Központban 2023-ban
kezdtem meg a tanulmányaimat. A
hallgatók közösségi és tanulmányi életének
fellendítésével és az egyetemen belüli
felszabadult hangulat elérésével már
tanulmányaim megkezdése óta szerettem
volna foglalkozni, ezért szeretnék  indulni a
Szombathelyi ügyekért felelős alelnöki
tisztségért.

CÉLKITŰZÉSEK

SZOMBATHELYI ÜGYEKÉRT
FELELŐS 

ALELNÖKJELÖLT

Fontos célom a már meglévő programok fejlesztése és rendszeressé tétele, valamint új
események bevezetése, hogy minél többen találhassanak olyan eseményeket, amelyeken
szívesen részt vesznek és új kapcsolatokra tehetnek szert. 
Kiemelten szeretnék fókuszálni az egyes szakok közösségi életére. Szeretnék izgalmas
szakesteket szervezni, illetve a pszichológia szakos gólyáknál már sikerrel debütált tanév eleji
piknikhez hasonló eseményeket más szakokra is kiterjeszteni. Támogatnám ezen programok
évente többszöri megszervezését is. A sportszervező és rekreációs szakos hallgatóknak egy év
eleji vetélkedőt álmodtam meg, mely jól kiegészítené a már hagyományosnak számító Házi
Kispályás Labdarúgó Bajnokságot (HKLB) és a Házi Röplabda Bajnokságot, hiszen ezek mindig
sok lelkes résztvevőt és szurkolót vonzanak.

Fontosnak tartom a gólyák beilleszkedésének támogatását is, különféle közösségépítő
eseményeken keresztül. A sportosabb programok terén pedig a már népszerű sörpong mellett
bevezetném a fröccspongot is, és igyekeznék ezek rendszerességére is odafigyelni,
amennyiben a hallgatók részéről megvan az érdeklődés.

A hallgatói közösség aktivizálásához elengedhetetlen a hatékony kommunikáció. Szeretném
fejleszteni a kar közösségi média jelenlétét: a Facebook-oldalon történő gyors és pontos
információközlést, valamint az Instagram oldal rendszeres és kreatív tartalommal való
frissítését.
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Célom, hogy ezek a platformok ne csak a hallgatókat tájékoztassák, hanem a leendő
egyetemisták számára is érdekes és hasznos betekintést nyújtsanak. Hosszabb távon pedig
egy TikTok csatorna elindítása is terveim között szerepel, hiszen ez a platform lehetőséget
kínálna arra, hogy a szakok mindennapjait és a kari élet hangulatát még közelebb tudjuk hozni
az érdeklődőkhöz, miközben a közösségépítés is új szintre léphetne.
Bízom benne, hogy a következő tanévben sikerül egy még aktívabb, összetartóbb és
élményekben gazdagabb hallgatói közösséget formálnunk, amelyben minél többen érzik jól
magukat és találnak valódi élményeket.

Szombathelyi ügyekért
felelős alelnökjelölt



                                                               vagyok, másodéves

közösségszervezés alapszakos hallgató, ifjúsági

közösségszervezés szakirányon. Tanulmányaimat

2023-ban kezdtem el az ELTE Pedagógia és

Pszichológia Karán. A Hallgatói Önkormányzathoz

2025-ben csatlakoztam mint Szervezetfejlesztésért

felelős alelnök. Munkám során kiemelt figyelmet

fordítok a hallgatói közösségek fejlesztésére, a

tanulmányi támogatás elősegítésére, valamint a HÖK

működésének folyamatos megújítására.

Tapasztalataimat az Animátori és Delegált

képzéseken, valamint szakmai gyakorlatokon

keresztül mélyítettem.

Az idei választáson Szervezetfejlesztésért felelős

alelnöknek  szeretnék indulni.

HALLGATÓI INTEGRÁCIÓ

A hallgatók egyetemi életbe való sikeres beilleszkedése kulcsfontosságú, legyen szó közösségi,
tanulmányi vagy nemzetközi integrációról. E cél mentén szeretném továbbfejleszteni az
Animátori Kör, a Delegált Kör és a Nemzetközi Mentor Kör működését. Az Animátori Kör az
egyetemi rendezvények szervezésének központi szereplője, amely hozzájárul a közösségi
élmények gazdagításához. A Delegált Kör a tanulmányi edukáció területén segíti a hallgatókat,
például nyílt napokon vagy információátadások során. A Nemzetközi Mentor Kör, amely a
külföldi hallgatók integrációjáért felel, szintén kiemelt figyelmet kap. Fontosnak tartom
ezeknek az egyetemi köröknek a továbbfejlesztését, a kulturális események bővítését, a
tájékoztatási csatornák korszerűsítését, valamint a visszajelzési lehetőségek hatékonyabbá
tételét. Kiemelt célom egy olyan mentorálási rendszer kialakítása, amely az IK Mentor Kör
mintájára, valamint a TáTK és a TTK bevált gyakorlatainak megfelelően támogatja a közösségi
és tanulmányi integrációt. Ennek részeként szeretném elindítani a Tanulói Mentorprogramot,
amelyben felsőbbéves hallgatók segítenék az elsőévesek beilleszkedését és tanulmányi
előrehaladását. A kezdeményezés már a Minőségbiztosítási Ülésen is bemutatásra került, az
őszi félévben pedig – a HÖK elnökével és az intézeti vezetéssel együttműködve –
megkezdődhet a részletes kidolgozása, akár pilot projekt formájában.
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SZERVEZETFEJLESZTÉSÉRT
FELELŐS

ALELNÖKJELÖLT

KÖZÖSSÉGI TEREK FEJLESZTÉSE

A közösségi élet infrastruktúrájának fejlesztését három helyszínen tartom kiemelten fontosnak:
a Kazinczy utcai, az Izabella utcai intézményben, valamint a Bogdánfy Sporttelepen.

S z i g e t i  D o m i n i k a
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 A Kazinczy utcában a Napkazy közösségi tér festése és otthonosabbá tétele már megvalósult,
a további célok között szerepel társasjátékok beszerzése és kihelyezése, amelyek hozzájárulnak
egy családiasabb, befogadóbb környezet kialakításához. A Bogdánfy Sporttelep kapcsán több
alkalommal is jártam az épületben annak érdekében, hogy a hallgatók igényeinek
megfelelően büfé nyíljon, és további ülőhelyek kerüljenek kihelyezésre. Bár a megvalósítás
üteme lassú, továbbra is keresem az alternatív megoldásokat annak érdekében, hogy a
szükséges fejlesztések elindulhassanak. Az Izabella utcai közösségi tér funkcionális
kihasználtságának fokozása továbbra is törekvéseink között szerepel.

SZERVEZETFEJLESZTÉS ÉS BELSŐ MŰKÖDÉS

A Hallgatói Önkormányzat hatékony működése kulcsfontosságú a hallgatói érdekérvényesítés
szempontjából, ezért célom a szervezet fejlesztése több szinten is. Az új tagok strukturáltabb
integrációját, valamint a szervezeti kultúra és belső kommunikáció fejlesztését tartom
elsődlegesnek. Az idei HÖK Összetartáson számos olyan irányelvet határoztunk meg, amelyek
beépítésével gördülékenyebbé tehetjük a mindennapi munkavégzést és hatékonyabbá a
hallgatói képviseletet. Kiemelt figyelmet fordítok az ELTE Egységes Hallgatói
Önkormányzatával (EHÖK) való szorosabb kapcsolattartásra, amely lehetővé teszi, hogy a PPK
HÖK aktívan részt vegyen az egyetemi szintű döntéshozatalban. Rendszeresen egyeztetek az
EHÖK vezetésével annak érdekében, hogy a közös erőforrásokat és támogatási lehetőségeket
a lehető leghatékonyabban használjuk fel, és hogy a PPK HÖK az ELTE HÖK szerves és
meghatározó részeként fejlődjön tovább.

HALLGATÓI BEVONÓDÁS ÉS VISSZAJELZÉSI RENDSZER

Alapvető célkitűzésem a hallgatók és a Hallgatói Önkormányzat közötti kapcsolat
megerősítése. Elengedhetetlen, hogy a hallgatók tudják, milyen ügyekben kihez fordulhatnak,
és érezzék, hogy véleményük valóban számít. A heti fogadóórák rendszerét szeretném tovább
erősíteni, valamint népszerűsíteni a HÖK honlapján található anonim visszajelzési lehetőséget.
A beérkező visszajelzések nemcsak a problémák feltárásában segíthetnek, hanem a jól
működő gyakorlatok megerősítését is szolgálják. Fontos számomra, hogy a hallgatók érezzék,
munkánk értéket teremt, és hogy bizalommal fordulhatnak hozzánk bármilyen kérdésben.

A fenti célkitűzések megvalósításával szeretném elősegíteni a PPK hallgatói közösségének
megerősödését, az egyetemi környezet fejlődését, valamint a Hallgatói Önkormányzat
hatékony, átlátható és hallgatóközpontú működését.

Szervezetfejlesztésért
felelős alelnökjelölt



                                          vagyok, harmadéves

pszichológia szakos hallgató. Tanulmányaimat

2022-ben kezdtem meg a PPK-n, ahol

gólyaként csatlakoztam az Animátori Körbe és

2023 óta tevékenykedem a Hallgatói

Önkormányzatban a Gazdasági Bizottság

elnökeként. Ebben az évben is erre a tisztségre

szeretnék indulni.

ÁLTALÁNOS

Mint Gazdasági Bizottsági jelölt, elsődleges és legfontosabb feladatomnak tekintem a
rendelkezésünkre álló pénzügyi keret hatékony és tudatos felhasználását. Mindez a hallgatók
érdekeit kell, hogy szolgálja azáltal, hogy színvonalas rendezvényeket, illetve a kellemes kari
élethez szükséges berendezéseket igyekszünk biztosítani számukra. Emellett kiemelten
fontosnak tartom, hogy az átláthatóságot továbbra is biztosítsuk karunk hallgatói számára, és
ebben az évben is nagy hangsúlyt szeretnék fektetni arra, hogy könnyen elérhető legyen a
pénzügyi keretünk felhasználásához kapcsolódó összes információ. A hatékony munka
érdekében szeretném továbbra is fenntartani a transzparens és gyors kommunikációt a PPK
HÖK elnökségével. Hasznos eszköz volt a tavalyi év során a gazdasági excel táblázat, ami
elősegítette a szükséges eszközök pontos megrendelését, és átláthatóságát.

A már több éve gördülékenyen működő közös költési területek rendszerét továbbra is
szeretnénk támogatni, ugyanis ez teszi számunkra lehetővé azt, hogy színvonalas és
nagyszabású rendezvényeket tudjunk megvalósítani (pl.: Gólyatábor, Gólyabál). Emellett pedig
lehetőséget biztosít arra, hogy az igencsak nagy létszámú egyetemünk többi karának Hallgatói
Önkormányzatával való jó kapcsolatunkat megőrizzük és ápoljuk a közös munka során. A
fentebb említett gördülékeny közös munka ugyanakkor nem valósulhatna meg az ELTE HÖK-
kel és annak Gazdasági Bizottságával való szoros együttműködés nélkül, melyet ebben az
évben is kívánunk megtartani. Munkájuk nélkülözhetetlen az ELTE karai közötti
kapcsolattartás hatékony összeszervezéséhez, illetve karunk gazdasági működésének stabil
biztosításához. Ezen kívül továbbra is aktívan szeretnénk az év során részt venni az eszközbank
használatában, ezzel hozzájárulva a karok közötti összetartáshoz, valamint a
költséghatékonysághoz. 
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GAZDASÁGI BIZOTTSÁG
ELNÖKJELÖLT

S z á n t ó  L i l i



A karunkon szervezett rendezvények elengedhetetlen mozgatórugói az újonnan felvett
hallgatóink integrálásának és a PPK-s identitás kiépítésének. Szorosan összedolgozva az
animátori körrel, a legsokszínűbb programokat tervezzük év közben, hogy minden hallgatónk
megtalálja a számára szimpatikusat. A gólyaprogramok (Gólyahét, Gólyatábor) szervezését már
januárban elkezdtük, és az egész évünk központjában áll, hogy a leginnovatívabb és
gördülékenyebb eseményeket tudjuk létrehozni. 

Valamint ebben az évben az eddigieknél nagyobb hangsúlyt szeretnék fektetni a PPK
arculatába illeszkedő promóciós együttműködésekre, ezzel emelve például a gólyatáborunk
színvonalát, és szélesítve szervezőink perspektíváját. Több céggel már aktívan dolgozunk, és a
további együttműködéseket is azzal a szemlélettel szeretném elkezdeni, hogy ne csak a nyári
programjainkban, de az évközben eseményeinknél is megvalósulhasson a közös munka. 
Az említett rendezvények megvalósításában az ELTE HÖK mellett kiemelt szerepe van az ELTE
Szolgáltató Kft-nek is. A velük való hatékony közös munka fenntartására az idei évben is
törekedni szeretnénk. 

Az Educatio kiállítás, a nyílt napunk és az ELTEfeszt minden évben kiváló lehetőséget nyújt a
karunk és a szakok népszerűsítésére. Úgy gondolom, hogy ezeken a rendezvényeken a pontos
és részletes tájékoztatás mellett a PPK-s identitás promotálása is kiemelt hangsúlyt kell, hogy
kapjon. 
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A tavalyihoz hasonlóan szeretnék aktívan dolgozni azon, hogy a karunk mindegyik kampuszán
amennyire csak lehet fejlesszük az infrastruktúrát, hasonlóan a mikró beszerzésekhez, és a
Napkazy terem felújításához. 

A Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciájának (HÖOK) közgyűléseire és
vezetőképző rendezvényeire idén is kívánunk tagokat delegálni, ezzel előremutató, hosszútávú
kapcsolatokat alakítva, valamint az ország egyetemeinek hasznos tudásbázisát beépítve a
bizottsági működésünkbe. 

RENDEZVÉNYEK ÉS PROMÓCIÓ

KARI KIADVÁNYOK

A környezettudatosság jegyében kari lapunk, a PersPeKtíva, már évek óta online formában
érhető el a hallgatók számára. Ugyanakkor az utóbbi évek példájához hasonlóan idén is
szeretnénk egy hagyományteremtő nyomtatott különkiadással népszerűsíteni a színvonalas
kiadványt. Idén a kari tudományos folyóiratunk, a Tudományperspektíva lehetőséget biztosít a
kutatók számára, hogy publikálni tudják akadémiai munkájukat, és ez a folyóirat is online
formában jelenik majd meg a fenntarthatóság céljából. Ugyanakkor szeretnénk nyomtatott
tiszteletpéldányokkal kedveskedni a karunk vezetőségének, illetve azoknak, akik munkájukkal
emelték a folyóirat színvonalát. Emellett pedig a PPK könyvtáraiban is szeretnénk, ha
fennmaradhatna több példány az utókor számára. 

Gazdasági Bizottság
elnökjelölt



                                                  vagyok, másodéves
pszichológia alapszakos hallgató. 2023-ban
kezdtem meg tanulmányaimat az ELTE PPK-n
és lettem aktív résztvevője a kari közéletnek. Az
első évemben elvégeztem az Animátorképzést,
azóta rendszeres tevékenységet folytatok a
Körben. A második évemben megkezdtem a
Hallgatói Önkormányzattal kapcsolatos
tevékenységeimet, amely során a 2024-25-ös
Küldöttgyűlés, valamint a 2025-ös Rendszeres
Szociális Támogatás bírálói bizottságának tagja
lettem. A választáson pedig a Diákjóléti
Bizottság elnökének szeretnék indulni.

SZOCIÁLIS TÁMOGATÁSOK

Bizottságunk elsődleges feladata továbbra is a szociális alapú támogatások kezelése, valamint
ezek közérthető és széles körben elérhetővé tétele. Célunk, hogy minél több támogatásra
szoruló hallgató részesülhessen anyagi juttatásban. Ezt az idei évben is a Kommunikációs
Bizottsággal együttműködve kívánjuk megvalósítani, hogy a tájékoztatás minél
hatékonyabban eljusson a hallgatókhoz. A „Hogyan adjunk le szoctámot?” kisokos, az elmúlt
évek visszajelzései alapján nagy segítséget jelentett a hallgatóknak, így ezt mindenképpen
szeretnénk megtartani, továbbá ezt kiegészítve, rövid videók formájában szeretnénk hasznos
tanácsokat nyújtani a pályázat leadásával kapcsolatban, annak érdekében, hogy mind a
hallgatók, mind a Szociális Ösztöndíjbizottság számára gördülékeny legyen a pályázási időszak.
 
A rendszeres szociális támogatás mellett bizottságunk az alap- és a rendkívüli szociális
támogatás elbírálásában is aktív szerepet vállal, illetve rendelkezésre áll az esetlegesen
felmerülő kérdések megválaszolásában. Az ELTE Egyetemi Hallgatói Önkormányzatával
folyamatosan együttműködve dolgozunk azon, hogy a szociális támogatásokat bíráló bizottság
tagjainak alapos felkészítést nyújtsunk, hogy a pályázatok leadása, majd elbírálása minél
zökkenőmentesebb legyen. 

20

DIÁKJÓLÉTI BIZOTTSÁG
ELNÖKJELÖLT

KARI PÁLYÁZATOK

További fontos feladataink közé tartoznak a kari pályázatokkal kapcsolatos teendők is. A
félévente meghirdetett kulturális és tudományos pályázataink lehetőséget adnak a
hallgatóknak különböző események szervezésére, konferenciák látogatására, valamint
önképző körök létrehozására. Emellett a sportpályázat nyújt lehetőséget arra, hogy elismerje
sportoló hallgatók kiemelkedő eredményeit. 

S c h n e i d e r  Z i t a
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A közéleti ösztöndíj keretében továbbra is szeretnénk elismerni azok munkáját, akik aktívan
hozzájárulnak az egyetemi közösség életéhez. A külföldi tanulmányutakat támogató
pályázatunk révén hallgatóink szakmai utakhoz kaphatnak támogatást – akár csoportosan is. A
tavaszi félévben ismét meghirdetésre kerül a demonstrátori pályázat, amelyben a hallgatókat a
Kutatócsoportnál, Tanszéknél, vagy Intézménynél végzett munkájuk alapján díjazzák.
Továbbra is kiemelt célunk a Tudományos Diákköri Konferencián helyezést elért hallgatók
támogatása, ezzel ösztönözve a részvételt.

A kari pályázatok esetében is elengedhetetlen tartjuk, hogy a hallgatók időben, egyértelmű és
áttekinthető tájékoztatást kapjanak a beadási határidőkről, feltételekről, szükséges
dokumentumokról. Ennek érdekében folyamatosan figyelemmel kísérjük a kiírásokat, és a
szociális támogatásokhoz hasonlóan kisokosokkal szeretnénk segíteni az eligazodást.
Mindemellett a továbbiakban is szeretnénk fenntartani a Kari Ösztöndíj Bizottsággal kialakult
jó munkakapcsolatot, mivel a Bizottság munkája elengedhetetlen a kari pályázatok
felülvizsgálata során, illetve az új ötletek, új pályázati lehetőségek megalkotásában is.
Velük együttműködve a pályázati kiírásokat angol nyelven is elérhetővé tesszük, hogy külföldi
hallgatóink számára is hozzáférhetőek legyenek ugyanazon lehetőségek. Továbbá célunk a
pályázatok körének bővítése és lefedettségének növelése.

ESÉLYEGYENLŐSÉG

Továbbra is kiemelt célunk, hogy a speciális igényű hallgatók számára a tőlünk telhető legjobb
körülményeket biztosítsuk, és támogató, kényelmes egyetemi környezetet teremtsünk
számukra. Az immáron hagyománnyá vált Mindenki Segít Napok keretében a következő évben
is számos programmal és lehetőséggel készülünk. A hét során a hallgatók különböző
szervezetek működésébe nyerhetnek betekintést, és aktívan bekapcsolódhatnak azok
munkájába is. Ennek keretein belül szeretnék minél többféle önkénteskedési forma
kipróbálására lehetőséget nyújtani a hallgatók számára, abban bízva, hogy minél többen részt
vesznek a programon, és találnak olyan önkéntes tevékenységet, amit szívesen folytatnak a
jövőben is.
Az előző évek mintájára szeretnénk ismét megszervezni a karácsonyi cipősdoboz-akciót,
valamint a ruha- és taneszközgyűjtéseket is.
Továbbra is fontosnak tartjuk az együttműködést az Önkéntes Körrel, amely lehetőséget
teremt a tapasztalatok megosztására és egy támogató közösség építésére, amely
kiindulópontja lehet a segítő szakmákban való elhelyezkedésnek is.

Diákjóléti Bizottság
elnökjelölt



                                              vagyok, másodéves

hallgató pszichológia alapszakon. 2023-ban     

kezdtem

meg tanulmányaimat az ELTE PPK karán és

csöppentem bele a hallgatói közéletbe.

Gólyaévemben elvégeztem az

Animátorképzést, és azóta is rendszeresen

tevékenykedő, aktív tagja vagyok a Körnek. A

Hallgatói Önkormányzatba 2024-ben

csatlakoztam Kommunikációs Bizottsági

tagként, idén pedig Kommunikációs

Bizottsági elnöknek szeretnék indulni. 

ÁLTALÁNOS

A Kommunikációs Bizottság a korábbi évekhez hasonlóan idén is a lehető legszínvonalasabb
munkát szeretné nyújtani a PPK hallgatói számára. Legfőbb feladataink közé tartozik a
hallgatók gyors és teljeskörű tájékoztatása mind közéleti-, tanulmányi-, illetve szociális
szempontból. A hitelesség és a megbízhatóság fogalma kulcsfontosságú számunkra, melyet
sikeresen közvetítünk a hallgatók felé is. A Facebook és Instagram felületek az elsődleges
hírszerzési csatornák, melyeket a Kommunikációs Bizottság tagjai kezelnek. Ezen felül a
Kazinczy- és az Izabella utcai épületek Hallgatói Önkormányzathoz tartozó hirdetőtábláinak
naprakészen tartása, a Youtube és TikTok-csatorna kezelése és a HÖK weboldalának
karbantartása is a feladataink közé tartozik, amiket aktívan teljesítünk a mindennapokban.
További tervünk a hallgatókkal való interakciók növelése minden felületünkön, ezáltal is
jobban bevonva őket a Hallgatói Önkormányzat mindennapjaiba. Ezt a különböző interaktív
közösségimédia lehetőségek kihasználásával és a Canva legújabb funkcióinak használatával
valósítanánk meg.

A tavalyi évben létrejött az ELTE PPK Hallgatói Önkormányzatának TikTok csatornája, hogy a
hallgatók számára releváns információkat egy modern, könnyen elérhető formában is
közvetítsük. Idén kiemelt célunk, hogy tovább bővítsük és rendszeresen friss, hallgatóbarát
tartalmakkal töltsük meg a csatornát, ezáltal még közelebb hozva a HÖK munkáját a
hallgatókhoz. Törekszünk arra, hogy naprakész és hasznos információkat osszunk meg,
miközben a platform sajátosságait kihasználva érdekes, dinamikus és közérthető módon adjuk
át azokat.
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KOMMUNIKÁCIÓS  
BIZOTTSÁG

 ELNÖKJELÖLT

K a l e n d a  C i n t i a
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Terveim között szerepel a szoros együttműködés fenntartása a Rendezvényszervező-, illetve a
Külügyi Bizottsággal. A Külügyi Bizottsággal végzett közös munkát továbbra is célunk
fenntartani, és a továbbiakban is törekszünk arra, hogy minden szükséges eszközt, tudást és
erőforrást biztosítsunk a bizottság számára, ezzel is segítve őket, hogy a tavalyi évben kialakult
magas fokú önállósággal és kiemelkedő eredményességgel végzett közösségi média felületek
kezelése, még magasabb szinten meg tudjon valósulni.

Az offline kommunikációs csatornánkat a már említett hirdetőfelületek alkotják, amelyekre
különböző témájú, például tanulmányi, vagy közéleti témájú plakátokat szoktunk elhelyezni.
Törekszünk arra, hogy offline felületeink a jövőben is nyitottak maradjanak külső szervezetek
számára, ezáltal lehetőséget biztosítva számukra tevékenységeik, programjaik és
kezdeményezéseik minél több hallgatóhoz való eljuttatására.

Célunk idén az ELTE PPK HÖK weboldalának további fejlesztése is. Szeretnénk ezt jobban
elérhetővé tenni a hallgatók számára, illetve további naprakész funkciókkal ellátni. Célunk,
hogy a weboldalon megjelenő tartalmakat a közösségi média felületeinken is közvetítsük
annak érdekében, hogy biztosítsuk a szervezet működésének minél szélesebb körű
átláthatóságát és elérhetőségét. Emellett fontosnak tartjuk, hogy a közösségi média releváns
tartalmai is megjelenjenek a weboldalon, erősítve a kommunikáció egységességét és az online
jelenlétünk koherenciáját.

A Facebook felületeinken fókuszáltan az ELTE, ELTE PPK Kommunikációs iroda, illetve külső
intézmények, szervezetek által érkező megkereséseket osztjuk meg a hallgatók felé. A
Facebook-os szakos hallgatói csoportokra továbbra is kiemelt figyelmet szentelünk, így akár
megkeresések alapján is hangsúlyos információkat tudunk célirányosan közvetíteni.

Szoros együttműködést szeretnénk elérni ebben az évben is, nem csak a Kari Bizottságokkal,
hanem az ELTE HÖK Kommunikációs Bizottságával, valamint az ELTE Online csapatával is.

MEDIAGROUP

Fő célkitűzésem a Mediagroupot tekintve az eseményeken történő színvonalas videó- és
képanyagok készítése mellett egy jól működő és összetartó csapat kialakítása, illetve minél
több új érdeklődő felvétele, amely elősegítheti a gördülékeny munkát.

A nemrég kialakult TikTok munkacsoport kiemelt szerepet kap a Mediagroup munkájában,
hiszen teret ad az ötletek közös kidolgozására és azok megvalósítására is. Célunk, hogy minél
több kreatív, rövid videós tartalom szülessen, amelyek hatékonyan támogatják a szervezet
online jelenlétét és elérését.

Ezentúl szeretnénk a szakmai napokat, csapatépítőket és alkotói workshopokat sokasítani,
rendszeresebbé tenni, amelyeken tapasztalt előadókkal tudna a csoport mind egyénileg, mind
csapat szinten fejlődni. Ezeket az eseményeket szeretnénk mindenki számára elérhetővé tenni,
így az egyetem hallgatói is részt tudnak majd venni a különböző Mediagroup által szervezett
programokon, ezáltal is növelve a hallgatók számára nyújtott lehetőségeket, illetve a
Mediagroup csapatának népszerűségét. Célunk egy olyan szakmai alap biztosítása a tagok
számára, amelyet a későbbiekben kamatoztatni tudnak, ha ezen a területen képzelik el a
jövőjüket. 
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PERSPEKTÍVA

A kari lap főszerkesztőjével való szoros együttműködés továbbra is fontos számomra. Terveim
között szerepel egy önálló weboldal létrehozása a szerkesztőség számára, amely a közösségi
média felületeik mellett egy egységes, saját platformot biztosítana tartalmaik közzétételére. Ez
nemcsak a szerkesztőség munkáját tenné strukturáltabbá és könnyebben elérhetővé, hanem
hozzájárulna a PPK HÖK hivatalos weboldalának átláthatóságához és tartalmi bővítéséhez is.

Kommunikációs Bizottság 
elnökjelölt



                                               vagyok, harmadéves

pszichológia alapszakos hallgató az ELTE PPK-n.

Tanulmányaimat 2022 őszén kezdtem meg,

ezután váltam az Animátori Kör tagjává, illetve

az ESN ELTE mentora is voltam. A Hallgatói

Önkormányzatba 2024 márciusában

csatlakoztam a Külügyi Bizottság Nemzetközi

információkért felelős referenseként. Ebben a

pozícióban célom a nemzetközi lehetőségek

elérhetővé tétele volt a külföldi és a magyar

hallgatók számára. 2024-es finnországi

Erasmus+ szemeszterem tovább erősítette

elköteleződésem a külügyek iránt.

A 2025-ös választáson a Külügyi Bizottság elnöki

tisztségért szeretnék indulni.

ÁLTALÁNOS CÉLOK ÉS MOTIVÁCIÓK

Bizottságunk két fő célt tart szem előtt a 2025/26-os tanévben. Célunk, hogy az összes hallgató
számára elérhetővé és népszerűvé tegyük a külföldi lehetőségekben való részvételt, valamint
támogassuk a külföldi hallgatóinkat a kari életbe való integrációban. Szeretnénk a PPK egyre
inkább nemzetközi légkörét minden hallgatónk számára komfortossá tenni, a külföldi és
magyar hallgatók közti kapcsolat erősítése által. Ezen célok megvalósításához elengedhetetlen
a szoros együttműködés a PPK Nemzetközi Irodájával, valamint a HÖK többi bizottságával,
kifejezett figyelmet fordítva a Kommunikációs-, a Rendezvényszervező és a Diákjóléti
Bizottságra. Végül fontos kiemelni, hogy szeretnénk közelebb kerülni a kar külföldi
hallgatóihoz, megismerni az igényeiket és azok alapján alakítani a döntéseinket.
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KÜLÜGYI BIZOTTSÁG
ELNÖKJELÖLT

HALLGATÓI MOBILITÁS

Az Erasmus+ program számos hallgatónk számára nyújt különleges lehetőségeket, viszont a
jelentkezési és az adminisztrációs folyamat, illetve a kinti lét alatt gyakran váratlan kihívások
merülnek fel. A kiküszöbölhető akadályokra szeretnénk megoldást találni, és az Erasmus+
élményt a lehető legélvezhetőbbé tenni. Célunk, hogy a PPK Nemzetközi Irodájával
együttműködve kialakítsunk egy transzparens rendszert az Erasmus+ mobilitások pályázására.

A korábbi évekhez hasonlóan idén is szeretnénk összeállítani egy dokumentumot olyan
hallgatók élménybeszámolóiból, akik korábban részt vettek külföldi mobilitáson. Ebben olyan
információkat gyűjtünk össze, amelyek segítik a jelentkezni kívánókat a döntéshozatalban,
illetve a kint esetlegesen felmerülő kihívásokra való felkészülésben. Az élménybeszámolók
elsőkézből érkeznek, hallgatóktól hallgatóknak, ezzel is barátibbá és megközelíthetőbbé téve a
nemzetközi lehetőségeket. 

K o t r o c z ó  E v e l i n
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Azok számára, akik igényt tartanak rá, segítenénk az összeköttetést az egy desztinációba utazó
hallgatók között, ugyanis könnyebbséget jelenthet, ha a mobilitás alatt egy hallgató a vele
azonos országból érkező hallgatóval tud kommunikálni a saját anyanyelvén.

A mobilitást követően segítenénk a visszatért hallgatókat abban, hogy könnyedén
visszatérhessenek az itthoni közegbe. Ezt közös programokkal, beszélgetésekkel szeretnénk
megtenni. Azon hallgatókat pedig, akik továbbra sem szeretnének eltávolodni a nemzetközi
tértől, meginvitálnánk a Nemzetközi Mentor Körünk által szervezett programokra, amelyek
teljes mértékben angol nyelven zajlanak. Ezzel lehetőséget biztosítva arra, hogy új embereket
ismerjenek meg, miközben a nyelvtudást is frissen tarthatják.

KÜLFÖLDI HALLGATÓK INTEGRÁCIÓJA

A Nemzetközi Mentor Kör amellett, hogy lehetőséget nyújt az itthoni hallgatóknak az angol
nyelv gyakorlására és bepillantást enged a nemzetközi környezetbe, főképp a külföldi
hallgatók bevonása köré épül. A Mentor Kör önszerveződő, és célja, hogy a nemzetközi és a
magyar hallgatók közösen szervezzenek programokat mindazok számára, akik új embereket
szeretnének megismerni, miközben jól érzik magukat. Így a Mentor Kör programjai
lehetőséget nyújtanak mind a szervező, mind a résztvevő, a külföldi és a helyi hallgatók
számára, hogy új kapcsolatrendszereket alakítsanak ki. Ezentúl, amennyiben a mentoraink
kapacitása engedi, el szeretnénk indítani a buddy rendszert, ahova a külföldi hallgatók
jelentkezhetnek, ha szeretnének maguk mellé egy társat, aki támogatja őket az egyetemre és
a közéletbe való integrációban. Másodlagos célunk ezzel, hogy olyan kapcsolatokat
teremtsünk a programon résztvevők között, amelyek később is fennmaradnak, akár
együttműködéseket eredményeznek.

 A Bizottság már elkezdte szorosabbra fűzni viszonyát a Rendezvényszervező Bizottsággal
(RSZB), így a Kari Buli, illetve a Gólyabál is meghirdetésre került a külföldi hallgatóink számára
is. További célunk, hogy hogy a jelenleg még csak magyarul zajló programjainkat, például a
Zenés estet, vagy az Eklektik rendezvényeket is elérhetővé tegyük angol nyelven.

KÜLFÖLDI HALLGATÓK JÓLLÉTE

 Szeretnénk kapcsolatba lépni a külföldi hallgatókat tanító oktatókkal annak érdekében, hogy
gördülékenyebb legyen az információáramlás és segítsük egymást a felmerülő
nehézségekben.

 Hosszútávon célunk, hogy non-formális tanulási lehetőséget nyújtsunk a Magyarországra
érkező hallgatóknak, akiknek nehézségeik akadnak az angol nyelv használatával. Ezt
elsősorban csoportos formában szeretnénk megvalósítani, anyagi hatékonyság szempontjából
olyan önkéntesek vezetésével, akik magas szintű motivációval és nyelvtudással rendelkeznek.

Ezentúl az előző tanévben felállításra került a reprezentatív rendszer, amelyben olyan külföldi
hallgatókkal dolgozunk együtt, akik segítik a Bizottságot a külföldi hallgatók kihívásainak
felismerésében. Ezáltal szeretnénk egy komfortosabb lehetőséget teremteni a külföldi
hallgatók számára, akik segítséget szeretnének kérni. Hiszünk abban, hogy egy hallgató
könnyeben megosztja esetleges problémáit egy másik hallgatóval. Ezt a rendszert szeretnénk
még hatékonyabbá tenni.
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 A mentális jóllét támogatása érdekében beszélgetéseket szerveznénk a (volt) egyetemi
hallgatókkal, ahol többek között a kulturális különbségekről, otthonról való elköltözésről
beszélgetnénk. Konkrét témákért először felmérnénk a hallgatók igényét, majd az alapján
szerveznénk meg a beszélgetéseket.
 A Diákjóléti Bizottsággal való együttműködésünk eredményeként szeretnénk a meglévő
pályázatokat elérhetővé tenni a külföldi hallgatóink számára is, így egyenlő esélyeket teremtve
számukra.

Külügyi Bizottság
elnökjelölt



                                                                          vagyok, harmadéves
Emberi erőforrások alapszakos hallgató, Munkahelyi
fejlesztés és megtartás specializáción. HÖK-ös karrierem
előtt küldöttgyűlési tagként volt szerencsém belelátni a
hallgatói képviselet működésébe, majd a második félévem
végén elkezdhettem munkámat a Kommunikációs
Bizottságban, mint médiáért felelős referens.
Bár szerettem a digitális tartalomgyártás világát, a
szívemhez a közösség építése állt a legközelebb, ezért nagy
volt az örömöm, amikor harmadik évem elején lehetőséget
kaptam, hogy a Rendezvényszervező Bizottság élére álljak
és elnökként kamatoztathassam addig megszerzett
tudásomat.  Szeretném a már meglévő tapasztalataimat és
az újító ötleteket összefogni, és még egyszer belevágni egy
izgalmas, eseményekben és hallgatói élményekben gazdag
tanévbe, mint Rendezvényszervező Bizottsági elnök.

ÁLTALÁNOS
A Rendezvényszervező Bizottság célja, hogy színes, befogadó és közösségépítő programokkal
gazdagítsa a PPK-s hallgatói életet. Küldetésünknek tekintjük, hogy minden hallgató
megtalálja a számára leginkább vonzó eseményt, legyen szó régi hagyományokról vagy új
kezdeményezésekről.

Továbbra is folytatjuk a már bevált és népszerű integrációs programok – mint a Gólyatábor,
Gólyahét – szervezését, valamint a kari kulturális és sportesemények kiemelkedő minőségének
fenntartását és folyamatos fejlesztését. Emellett az új ötletekre is nyitottak vagyunk, legyen szó
akár a kari túrázásról, vagy a tetőkerti filmezésről, hogy a régebb óta nálunk tanuló hallgatók is
újdonságokra találjanak.

Fontos számunkra, hogy a programkínálatot a hallgatók valós igényei formálják. Ennek
érdekében szeretnénk biztatni a hallgatókat, hogy igényeiket közvetítsék felénk, tegyenek
javaslatokat új eseményekre, adjanak hangot az ötleteiknek. Célunk, hogy a közösségi élet a
lehető legtöbb hallgató számára hozzáférhető legyen, nyitva hagyva a teret az újító ötletek és
az építő vélemények előtt.
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RENDEZVÉNYSZERVEZŐ
BIZOTTSÁG

ELNÖKJELÖLT

KOMMUNIKÁCIÓ

A programok elérését és népszerűsítését elsősorban a HÖK közösségi felületein keresztül
végezzük, szorosan együttműködve a Kommunikációs Bizottsággal (Facebook, Instagram,
TikTok) és a kari lap, a PersPeKtíva szerkesztőségével. A PPK Events Facebook oldal továbbra is
elsődleges felületünk marad, ahol havi programnaptárral és rendszeres
eseménybejegyzésekkel segítjük a hallgatóknak a programjainkkal való előre tervezést.

T ó t h  H u b a  B e n e d e k
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KARI ÉLET FEJLESZTÉSE

Fontosnak tartjuk az ELTE más karainak Hallgatói Önkormányzataival és az EHÖK-kel való
aktív együttműködést. A közös események nemcsak anyagilag hatékonyabbak, de
hozzájárulnak az egyetemi közösség erősítéséhez és az ELTE-s identitás elmélyítéséhez is.

Célunk, hogy nem csak a magyar hallgatók, hanem a nemzetközi diákok is otthon érezzék
magukat a kar közösségi életében. A Külügyi Bizottsággal és a Mentor Körrel együttműködve
azon dolgozunk, hogy a hagyományos programokat a külföldiek számára is elérhetőbbé
tegyük, és új eseményeket is kínáljunk, amelyek elősegítik az integrációjukat.

A kulturális eseményeink – mint a Verses Est, a Lélekfilmek, a Zenés est, vagy a PPQ
(kocsmakvíz) – már most is magas színvonalat képviselnek, célunk ezek népszerűségének
növelése, illetve fenntartása és újabb programok bevezetése. A sport területén támogatjuk a
mozgás örömét, akár túrák, közösségi játékok (kviddics, számháború), akár kocsmasportok
(sörpong, fröccspong), vagy eSport révén. Kiemelt tervünk, hogy olyan kapcsolatokra tegyünk
szert, melyeknek köszönhetően új, költséghatékonyabb helyszínekre is eljuttathassuk a kari
sportolást.

Az Animátori Kör nélkülözhetetlen erőforrása rendezvényeinknek. Mint minden tanévben,
következő ősszel is elindítjuk az utánpótlás képzését és az új tagok integrálását. Bevonó
Táborral, rendszeres képzésekkel és saját szervezésű rendezvényekkel (Etalon, Megvendégelés,
Avatás) készítjük fel a következő generációs animátorokat, hogy motivált és jól felkészült
közösségi motorjai legyenek a kar életének.

Rendezvényszervező Bizottság
elnökjelölt



                                               vagyok, jelenleg másodéves

pszichológus hallgató. Elsőévesként elvégeztem az

Animátori Kör által szervezett képzéseket, melynek

köszönhetően lehetőségem nyílt a 2024-es

gólyatáborban csoportvezetőként részt venni, majd

évközben az újonnan jelentkező animátoroknak

foglalkozásokat tartani. Emellett számtalan eseményen

vettem részt, amelyet az ELTE PPK HÖK szervezett a kar

tanulóinak. Ezek hatására közelebb kerültem a

hallgatótársaimhoz és megismerhettem a

nehézségeiket, amelyekkel az egyetemi éveik alatt

küzdenek. 

A választáson a Tanulmányi Bizottság elnökének

szeretnék indulni.

ÁLTALÁNOS CÉLOK ÉS MOTIVÁCIÓK

Az elmúlt években számos eseményen vettem részt, amelyet az ELTE PPK HÖK rendezett,
ezáltal közelebbről is megismerhettem a szervezetet. Emellett az Animátori Kör szerves
tagjaként betekintést nyerhettem a HÖK működésébe és felépítésébe. Animátori
tevékenységeim alatt lehetőségem nyílt több helyzetből és pozícióból is a gólyákkal való
kapcsolattartásra és azzal szembesültem, hogy egyes információk nagyon nehezen jutnak el az
újonnan érkező hallgatókhoz. Általános tapasztalatom az is, hogy nemcsak az első éves
egyeteminstáknak gyűlik meg a baja egyes tanulmányi ügyekkel. Alapvető célomnak
tekintem azt, hogy ezen változtassak és segítsem a hallgatótársaimnak a tanulmányai
ügyeikben való tájékozódást, egészen a beiratkozástól, a TDK jelentkezésen át a szakdolgozat
leadásig. Elsődleges feladatomnak tartom, hogy megkönnyítsem az információk áramlását
emellett, hogy egy olyan közeget sikerüljön kialakítanom, ahol a tanulók bizalommal
fordulhatnak minden felmerülő kérdéssel a Tanulmányi Bizottsághoz. 

A bizottság programját öt részben szeretném részletesebben kifejteni érdekképviseleti,
tájékoztatási és három szakterületi csoportban, melyek a Delegált Kör, a tanárképzés, illetve a
tudomány- és tehetséggondozás.
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TANULMÁNYI BIZOTTSÁG
ELNÖKJELÖLT

ÉRDEKKÉPVISELET

A Tanulmányi Bizottság alapvető feladatai közé tartozik a Tanulmányi Hivatal munkatársaival, a
Kari Tanulmányi Bizottsággal, illetve a Pszichológiai Intézeti Tanáccsal folytatott szoros
együttműködés. A Tanulmányi Bizottság által az alábbi üléseken megvalósul a hallgatók
érdekképviselete, illetve a tanulmányaikat érintő nehézségek kerülnek megvitatásra. 

K u b i k  E s z t e r
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A Tanulmányi Bizottság képviselete által lehetőségünk nyílik hangot adni a hallgatókat érintő
problémáknak, melyeknek a megkönnyítésén együtt dolgozunk. Fontosnak tartjuk folytatni és
még szorosabbá tenni ezeket az együttműködéseket.

TÁJÉKOZTATÁS

A Tanulmányi Bizottság terveinek a megvalósításához elengedhetetlennek tartjuk a Hallgatói
Önkormányzat más bizottságaival való együttműködést. Személyes tapasztalatom, hogy a
tanulmányi ügyek intézése az újonnan érkező hallgatók számára a legidegenebb. Ezt a
problémát az animátorok teljeskörű tájékoztatásával szeretnénk orvosolni, hiszen a
gólyatáborban velük találkoznak legelőször az elsőévesek, így fontosnak tartjuk, hogy a tábort
szervezők is naprakészek legyenek a tanulmányi kérdésekben vagy a megfelelő szervhez
tudják irányítani a problémás helyzeteket. Emellett terveink között szerepel, hogy az animátori
képzések során nagyobb hangsúlyt fektessünk a Tanulmányi Bizottság szerepére, hogy
automatikusan hozzánk forduljanak az újonnan képződő hallgatók a kérdéseikkel
kapcsolatban, és ők, mint fő információforrás, megoszthassák a velünk való tapasztalataikat a
többi diáktársukkal is. Céljaink között szerepel az is, hogy az animátorok által népszerűsítsem a
Delegált Kört, és a képzések időpontját összeegyeztethetővé tegyük egymással, hogy minél
többen részt tudjanak venni a felkészítésen. Az eddig felsorolt célitűzéseket a
Rendezvényszervező Bizottsággal karöltve szeretnénk megvalósítani. 

Ezen felül szeretnénk szorosabban együttműködni a Kommunikációs Bizottsággal is, hiszen
nem hagyatkozhatunk kizárólag csak arra, hogy az animátorok terjesszék a Tanulmányi
Bizottság fontosságát. A tanulmányi ügyek zavartalan működése mindenki érdeke, ezért
szívügyünknek tartjuk, hogy minden diákhoz egyenlő mértékben jussanak el a tanulmányi
hírek és a tudományos részvétellel kapcsolatos információk. Ezt a Kommunikációs Bizottság
segítségével különböző közösségi média platformokon keresztül szeretnénk megvalósítani. 

DELEGÁLT KÖR

A Delegált Kör a Tanulmányi Bizottság és a PPK HÖK külső szerve, amely tagjai emberi
erőforrásként biztosítják a karhoz köthető különböző események megvalósítását. A kör tagjai, a
delegáltak, olyan hallgatók, akik részt vettek a Tanulmányi Bizottság által összeállított és
megtartott képzéseken, amelynek köszönhetően tisztában vannak a legalapvetőbb
tanulmányi kérdésekkel. A Kör tagjainak az összefogásáért a Tanulmányi Bizottság egy tagja, a
delegáltkoordinátor felelős. A Delegált Kör utánpótlásának problémáját úgy szeretnénk
áthidalni, hogy ősszel és tavasszal is rendeznénk képzéseket, melynek során a képződni vágyók
betekintést nyerhetnek a tanulmányi élet rejtelmeibe, miközben egy támogató és befogadó
csapat részesei lehetnek. Ezeken az alkalmakon a tanulás mellett nagy hangsúlyt fektetnénk a
közösségépítésre is, különböző játékos és ismerkedős feladatokkal. A 4 képzés elvégzése után
a hallgatók készen állnak arra, hogy segítsék hallgatótársaikat. Emellett alkalmassá válnak arra,
hogy a szakjaink iránt érdeklődő középiskolásokat is felkészítsék az Educatio kiállítás és a Nyílt
nap keretein belül.  Ezeken az alkalmakon számítunk a Gazdasági Bizottság segítségére is,
hogy az újonnan érkező hallgatóknak reprezentációs anyagokat biztosíthassunk. 

A Delegált Kör további fontos funkciókat is ellát. Például, ezen körből kerülnek ki a Szakos
Hallgatói Érdekképviselők (SzHÉK), akik mind alap-, mind mesterszakon segítik a gólyákat
tanulmányi ügyeik átlátásában, felmerülő problémáik megoldásában, illetve a gólyák
beilleszkedését segítve csapatépítő programokat szerveznek.
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A továbbiakban a Kommunikációs Bizottsággal is szeretnénk szorosabb együttműködést
kialakítani, hogy az ő közreműködésükkel népszerűsíteni tudjuk a delegált képzéseket.

TANÁRKÉPZÉS

A kar életében fontos szerepet tölt be a tanárképzés, hisz az ELTE-n tanuló tanárképzéses
hallgatók mind megfordulnak a PPK-n, a nálunk elérhető pedagógiai pszichológiai
modulokért, melyek a képzésük fontos részét képezik. Emellett a kar munkatársai segítik a
gyakorlatuk megszervezését, illetve a portfóliók összeállítását és értékelését. Mivel ezen elemek
a hallgatók képzésének fontos alapköveit alkotják, így a Hallgatói Önkormányzat részéről is
elengedhetetlen, hogy ezen hallgatók érdekei is képviselve legyenek és meg legyenek
jelenítve az önkormányzati munka során. Emellett a kari vezetéssel és az érintett oktatókkal
kialakított szoros kapcsolatot és együttműködést továbbra is szeretnénk fenntartani.

Ezen kívül a Tanárképző Központ közreműködését is esszenciálisnak tartjuk, így a velük
folytatott kommunikációt is szeretnénk folytatni. A Tanulmányi Bizottságon belül a
tanárképzési referens foglalkozik az előbb említett ügyekkel, emellett részt vesz a
Pedagógusképzési- és Pedagógustovábbképzési Tanács, illetve a Pedagógusképzés Egyeztető
Testület ülésein és munkájában. Egyetemi szinten ő az EHÖK Tanárképzési Bizottságának is a
tagja, kari szinten pedig a kari Tanárképzési Bizottság folyamataiban veszi ki a részét. Ezen
testületekkel és azok tagjaival továbbra is szeretnénk fenntartani a jó viszonyt és a
gyümölcsöző közös munkát. Annak köszönhetően, hogy az ELTE több karán is folyik
tanárképzés, kiemelkedő fontosságú a más karok tanárképzési referenseivel folytatott
kommunikáció és együttműködés. Emellett a közösen megvalósított projekteket is szeretnénk
a jövőben folytatni, mint például a Tanár leszek! hallgatói műhellyel való együttműködést.

TANULMÁNYOK, TEHETSÉGGONDOZÁS

Az egyetem és ezáltal a kar életének meghatározó eleme a kutatás. Számtalan tudományos
lehetőséget, pályázatot és programot ajánlanak a hallgatóknak, ilyen például a demonstrátori
pályázat, a kari tudományos pályázat, a Honorácior státusz és az Illyés Sándor Szakkollégium
programjai. Ezek mellett kiemelkedő jelentőséggel bír a TDK és OTDK rendezvények. Ezen felül
a karon számtalan kutatócsoport is működik, melyek mindig nyitottak új tagok vagy
érdeklődők fogadására. A Tanulmányi Bizottság egyik tagja, a tudományos referens ezen
lehetőségekkel foglalkozik, biztosítja a hirdetésüket, népszerűsítésüket, illetve egy
kommunikációs hidat képez az intézetek vagy tanszékek kutatói és a hallgatók között.
Programtervünk fontos részét képezi ezeknek az információknak is a felfrissítése. Célul tűztük
ki azt, hogy a tehetséggondozás érdekében a kutatócsoportokat elérhetőbbé,
megközelíthetőbbé tegyük a hallgatók számára. A Tanulmányi Bizottság tagjainak közös
feladatai közé tartozik még a tavaszi vizsgaidőszakban kiírásra kerülő Nemzeti Felsőoktatási
Ösztöndíj elbírálása. Ezen lehetőség hirdetése is a mi feladatunk, illetve a Tanulmányi Hivatallal
folytatott szoros együttműködés itt sem maradhat el. A korábbi évekhez hasonló módon
tervezzük megvalósítani ezt a folyamatot, online formában szeretnénk hirdetni és bírálni is.
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Összefoglalva, a programtervünkből egyértelműen körvonalazódik, hogy a fő célunk a
tanulmányi ügyek megkönnyítése és az információk gyorsabb áramlása a Hallgatói
Önkormányzat többi bizottságával együttműködve, mint például a Rendezvényszervező
Bizottsággal, Kommunikációs Bizottsággal és Gazdasági Bizottsággal. A céljaink alappilére,
hogy a gólyák már a szemeszter megkezdése előtt magabiztosak lehessenek a tanulmányi
ügyeikben és ezzel a lendülettel vágjanak bele egyetemi éveikbe, és ez kísérje őket végig a
diploma megszerzéséig. 

Tanulmányi Bizottság
elnökjelölt



                                       vagyok, pszichológia

BA szakos hallgató. Gyermekkorom óta

szenvedélyem az irodalom, gimnáziumi

éveim alatt a diákújság főszerkesztőjeként

szereztem tapasztalatot. 2023

szeptemberében csatlakoztam a

PersPeKtíva csapatához, ahol befogadó és

inspiráló közösségre leltem. Leendő

főszerkesztőként célom, hogy a lap továbbra

is a művelődés, az alkotás és az önkifejezés

szabad tere legyen, erősítse a PPK-s

identitást és egy sokszínű, inspiráló

hallgatói közösséget formáljon.

CÉLKITŰZÉSEK

A Perspektíva nem csak egy színvonalas lap, hanem egy befogadó közösség is, amelynek
örülök, hogy a tagja lehetek, a főszerkesztői pozíció pedig nagy megtiszteltetés, és izgalmas
kihívás a számomra. Nagy lelkesedéssel várom a közös munkát Mag Viktória helyettes
főszerkesztővel és a szerkesztőséggel.

Az elkövetkező időszakban szeretnénk továbbvinni és megerősíteni mindazokat a
hagyományokat és kezdeményezéseket, amelyek az elmúlt években meghatározóvá tették a
Perspektívát. A félévente megrendezett Verses Estet továbbra is szeretnénk megtartani, hiszen
ez egy olyan különleges alkalom, amely teret ad a kreatív önkifejezésnek, és közelebb hozza
egymáshoz az egyetemi közösséget.

Az elmúlt időszak egyik legfontosabb újítása volt a Nemzetközi rovat elindítása, amelynek célja
a külföldi hallgatók bevonása a kari lap életébe. Ezt az irányt tovább fejlesztenénk, az angol
nyelvű cikkek számának növelésével, és egy még szorosabb együttműködéssel a Külügyi
Bizottsággal. Hisszük, hogy a Perspektíva akkor lehet igazán színes és befogadó, ha mindenki
megtalálja benne a saját hangját – nyelvtől, háttértől függetlenül.
Fontosnak tartjuk a szoros együttműködést más egyetemi szervezetekkel is. Szeretnénk
továbbra is kapcsolatban maradni a HÖK-kel, a Kortárs Segítő Csoporttal, az Animátori Körrel
és más hallgatói csoportokkal, hogy minél több közös témáról, kezdeményezésről és
eseményről tudósíthassunk. Célunk, hogy a Perspektíva a kari közösség egyfajta tükre legyen,
és olyan platformot biztosítson, ahol a hallgatók hitelesen és közvetlenül szólhatnak
egymáshoz.
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PERSPEKTÍVA
FŐSZERKESZTŐJELÖLT

L a d á n y i  A n n a
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A szakmai fejlődést is kiemelten kezeljük. Továbbra is szeretnénk interjúkat készíteni,
tudósítani a HÖK-ös és egyetemi eseményekről, és olyan szakmai programokat szervezni, ahol
meghívott szakemberek segítségével bővíthetik tudásukat a szerkesztőség tagjai – legyen szó
újságírásról, kreatív írásról vagy vizuális szerkesztésről. A MU Színházzal való együttműködést is
folytatni szeretnénk, hiszen fontosnak tartjuk, hogy a kari kultúra és a tágabb művészeti világ
közötti kapcsolat erősödjön.

A következő félévben azonban újtásokkal is készülünk, különös figyelemmel a szerkesztőségen
belüli- és kívüli csapatépítésre, közösségi élményekre. Havonta egyszer kreatív írás workshopot
tartanánk, ahol nemcsak az aktuális lapszámról beszélgetnénk, hanem közösen
gondolkodnánk, alkotnánk és tanulnánk egymástól. Emellett félévente egy rövid, egy-két
éjszakás alkotói elvonulást is tervezünk egy inspiráló helyszínre, ahol a közös írás és
kikapcsolódás mellett lehetőség nyílna a kapcsolatok mélyítésére.

Szabadidős és kulturális programokat is tervezünk: Elindítanánk egy könyvklubot vagy
olvasókört, ahol közösen választott olvasmányokról beszélgethetnénk, valamint közös színház-
és múzeumlátogatásokat is szerveznénk. Reméljük, ezek nemcsak inspiráló élmények
lennének, hanem erősítenék is az egyetemen belüli közösségi érzést.

Továbbra is aktív kapcsolatot szeretnénk ápolni a Mediagrouppal, akik fantasztikus
munkájukkal segítik a lap vizuális világának gazdagítását. Emellett a Rendezvényszervező
Bizottsággal való együttműködést is fontosnak tartjuk, hiszen közös célunk, hogy minél több
hallgatói program és kezdeményezés visszaköszönjön a Perspektíva hasábjain. Szeretnénk
szorosabb kapcsolatot kialakítani az ELTEPress-szel és más kari lapokkal is, mert úgy
gondoljuk, hogy a közös gondolkodás, tapasztalatcsere és programszervezés a hallgatói sajtó
jövője szempontjából elengedhetetlen.

Összességében azt szeretnénk, hogy a Perspektíva továbbra is egy nyitott, inspiráló,
hallgatóközpontú közösség maradjon – ahol mindenki megtalálhatja a helyét, akinek van
mondanivalója.
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A fentiekben megfogalmazott céljainkkal szeretnénk tovább erősíteni és
fejleszteni a hallgatói érdekképviseletet a PPK-n. Hiszünk abban, hogy közösen
egy olyan közösséget alakíthatunk ki, amely valóban tükrözi a kar „Minden, ami
ember” szellemiségét – egy nyitott, befogadó és támogató közeget.

Törekszünk arra, hogy munkánk minden területén átlátható, elérhető és
hallgatóközpontú kommunikációt folytassunk, amely valódi segítséget nyújt a
mindennapi ügyekben, legyen szó tanulmányi kérdésekről, pályázatokról,
közéleti lehetőségekről vagy akár személyes ötletekről.

Forduljatok hozzánk bizalommal bármilyen kérdés, észrevétel vagy javaslat
esetén.
Kérünk Titeket, szavazzatok ránk, hogy céljainkat megvalósíthassuk Veletek,
Értetek! Köszönjük a bizalmatokat!
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